

新生嬰兒防疫

瑪麗醫院為所有新生嬰兒提供下列預防性及防疫藥物。

預防性藥物

- ◆ 注射維生素K₁以減低新生兒出血症的機會

防疫性藥物

- ◆ 注射乙型肝炎疫苗第一劑以預防乙型肝炎
- ◆ 注射乙型肝炎球蛋白(祇適用於乙型肝炎呈陽性的母親)
- ◆ 注射卡介苗防疫以預防肺結核癆病

如貴家長對上列預防性及防疫藥物有任何疑問，歡迎向醫護人員查詢。如不同意你的嬰兒接受上列藥物，請預先通知醫護人員。

如有任何查詢，請聯絡醫護人員

以上資料由瑪麗醫院婦產科及贊育醫院提供。




瑪麗醫院
Queen Mary Hospital



贊育醫院
Tsan Yuk Hospital

新生嬰兒防疫

**INFORMATION ON PROPHYLACTIC
MEDICATIONS AND IMMUNIZATION
THERAPY GIVEN TO NEW BORN BABY**

 瑪麗醫院 Queen Mary Hospital	Pamphlet Topic & Department Code
Ownership	QMH/Obstetrics & Gynaecology-22(OBS.14)
Last review/revision	Feb/2016
Approval	HKWC Information Pamphlet Working Group
Distribution	As requested

INFORMATION ON PROPHYLACTIC MEDICATIONS AND IMMUNIZATION THERAPY GIVEN TO NEW BORN BABY

Queen Mary Hospital will provide all the newborn babies with the following medication, and vaccinations.

Prophylactic Medication

- ◆ Vitamin K₁-injection to reduce the chance of haemorrhagic disease of newborn

Immunization Therapy

- ◆ Hepatitis B vaccine - First dose injection to prevent Hepatitis B
- ◆ Hepatitis B immunoglobulin injection (for baby of hepatitis B surface antigen positive mother only)

- ◆ BCG Inoculation to prevent Tuberculosis

Please consult our doctors or nurses if you have any queries about prophylactic medications and immunization.

If you do not want your baby to receive any of the above medications/vaccines, please notify the medical or nursing staff in advance.

Please approach our nursing staff for details

Information provided by Department of Obstetrics & Gynaecology, Queen Mary Hospital and Tsan Yuk Hospital.